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Emne: Setertjernsmyra 
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<knut.johansson@bym.oslo.kommune.no>, "Karianne Johansson" 
<karianne.johansson@bym.oslo.kommune.no> 
 
 
Lillomarkas Venner har med stor glede fulgt med på retableringen/restaureringen 
av Setertjernsmyra. 
Det blir et flott området som gir skogbilde en fin variasjon. 
Tilbakemeldingene fra turgere er også veldig positiv. og informasjonen om 
arbeidet har vært god . I 
sommer ble området mye brukt, atraktivt som det er blitt med mye lys og sol. 
Men nå på ettersommeren ble den kloppede stien som krysser myra fjernet. Broen 
over bekken fra 
Setertjern ble også fjernet. 
I presentasjonen av forprosjektet og på informasjonsoppslagene var denne viktige
stien tegnet inn og på 
våre spørsmål fikk vi bekreftet fra dere at den sklulle beholdes. 
Nå etterlyser vi denne viktige ferdselstien inn i marka. Stien ga også turgåere 
en fin mulighet til å  følge 
utviklingen av området. 
Vi stiller oss også undrende til at det ikke er satt opp noe oppslag som 
informerer om hvilke planer man 
har med stien, og at det heller ikke er skiltet at stien er stengt, der den tar 
av fra turveien mellom 
Solemskogen P-plass og Setertjern. 
 
For 
Lillomarkas venner 
 
 
Grete Marstein 
-- 


